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Z Á P I S  č. 5/2022 
 

z jednání Komise místní části Mladcová  
konaného dne 30. 11. 2022 v 17:30 hod. v budově hasič. zbrojnice 

 
 
Přítomni: p. Baklíková, p. Belhová, p. Dlabač, p. Gabriel, p. Kattauer, p. Kopečková, 
                 p. Krobathová, p. Machač, p. Struška, p. O. Struška,  
                 p. Strušková (tajemnice KMČ) 
 
Omluveni: p. Pospíšil 
                   p. Schneider (jm. čl. ZMZ), Ing. Jaroš (jm. čl. ZMZ) 
 
Hosté: p. Černý (OD), p. Jirušková (OKP), p. Klepal (OŽPaZ), p. Vladyka (projektant 

dopravních staveb) 
 

 

Program: 
 

1. Úvod  
2. Kontrola úkolů ze zápisů z minulých setkání 
3. Různé 
4. Závěr 

 
 

1. Úvod   

 
Přivítání členů komise a hostů. 
 
Byla přítomna nadpoloviční většina členů komise, komise byla usnášeníschopná.  
 
Představení nového člena komise p. Dlabače. 
 
P. Struška přečetl děkovný dopis, který napsala občanka Mladcové k realizaci chodníku na 
Vinohrádek. 
 
 

2. Kontrola úkolů ze zápisů z minulých setkání 
 

 Z důvodu vyhotovené studie na rekonstrukci MK, ul. Stráně – II. etapa si komise přeje 
zažádat o odstranění oplocení u domu č. p. 470, p. č. 843. P. Strušková písemně 
zažádala Odbor majetkové správy. O výsledku bude komise informována. Komise 
znovu žádá stavební úřad, který by měl stanovit lhůtu a nařídit odstranění 
neoprávněné stavby na městském pozemku. 
 

 Členem komise bylo navrženo vypracování PD na parkoviště u sportovního areálu. 
Členové komise souhlasili počtem 8 členů s přesunem finanční částky 55 000 Kč 
z priority úprava komunikace s pomocí spec. nástřiku vzorku na ul. Stráně na 
vypracování PD na parkoviště u sportovního areálu. P. Vladyka přinesl návrh 
projektu. 
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 Vybudování chodníku na ul. Kalinová, kde je potřeba dořešit směny pozemků. 
Posune se oplocení u občanů a požádá se o odprodání části pozemku před 
hasičskou zbrojnicí. 

 

 Vybudování chodníku na ul. Stráně - komise si přeje zadat 2. stupeň PD. Pan Struška 
požádal pana Vladyku o cenovou nabídku na vypracování PD včetně stavebního 
povolení. P. Vladyka seznámil komisi s cenovou nabídkou na chodník Stráně, 
která činí 915 970 Kč. Komise odsouhlasila vypracování PD včetně stavebního 
povolení. Finance na projekt budou uvolněny z rozpočtu příštího roku. 
 

 Členka komise paní Kopečková si přeje vybudovat vodovodního řadu do lokality 
Zbožensko - prověří se všechny možnosti. P. Struška zašle žádost p. Jalůvkové 
kvůli vybudování řadu, kdy by bylo 18 zájemců o vodovodní řad. 

 
 

 

3. Různé 
 

Z jednání komise vzešlo několik úkolů a závěrů – shrnutí v násl. odrážkách: 
 

 P. Vladyka seznámil komisi s návrhem projektu na parkoviště u sportovního areálu. 
 

 Požádat p. Moravce (OD), aby se v příštím roce vybudoval odvodňovací žlab u domu 
č. p. 603. 

 

 Oslovit ŘSZK, aby se podílelo na opravě obrubníků na ul. Návesní. 
 

 P. Černý osloví DSZO, aby se vrátila značka Z (zastávka MHD) zpět na původní 
místo. Pí Strušková zaznamenala několik stížností od občanů, kterým se nelíbí, že 
vystupují do nerovného terénu. P. Černý prověří možnost, znovu projednat úpravy a 
vybudování zastávek, dle vypracované studie. 

 
 

4. Závěr 

 
Příští jednání KMČ proběhne ve středu 22. 2. 2023 v 17:30 hod. v budově hasičské 
zbrojnice. 
 
Zapsala: K. Strušková, tajemnice KMČ Mladcová 
Ověřil: J. Struška, předseda KMČ Mladcová  
 
 
Ve Zlíně, dne 5. 12. 2022  
 
 

 


